

**Raad van Bestuur VV 12/04/2021 - (via videoconference Teams)**  
**EXTERN**

**Aanwezig** : Jean Paul De Buysscher, Luc Declercq, Paul Lagae, Willy Vleugels, Johan Van Riet, Frank Desmet, Dirk Cocquyt, Geert De Dobbeleer, Koen Hoeyberghs, Willy Corbeel (verslag)

18.30 : Peter Meerts (voorzitter LOC) : Peter geeft via een PowerPoint (de bestuurders ontvingen deze) een overzicht van de voorbije werking en de toekomstige werking. Hij haalt enkele voor hem belangrijke items aan : verplichting gebruik mikasaballen, gebruik van programma van Giel (Limburg) voor opmaak van de competitiekalender, volleyspike, communicatie en managementteam.

19.00 : Guy Juwet : Guy motiveert zijn kandidatuur voor voorzitter Volley Belgium.

19.15 : Frank Desmet : Frank motiveert zijn kandidatuur voor voorzitter NOC

De RvB beslist unaniem om de kandidatuur van Frank te verdedigen op de RVB van VB en Guy Juwet voor te dragen als de kandidaat van Volley Vlaanderen voor het voorzitterschap van VB.

De voorzitter vraagt de afgevaardigden op voor de AV VB van 27 mei 2021 : Jean-Paul, Luc, Paul, Dirk. Vlaams Brabant, West Vlaanderen, Antwerpen, Limburg en Oost Vlaanderen geven nog een afgevaardigde door aan de Voorzitter.

**1. Algemeen Directeur Topsport**

- Koen meldt volgende aanstellingen : Nyk Verhertbruggen voor detectie, Michel Marien halftijds vervanger van Kris Eyckmans en Brecht Van Kerckhove voor detectie in Limburg.
- Positief resultaat van de pre-jeugd op WEVZA
- Beach : document met procedure voor aanduiding van nationale selectie werd besproken en goedgekeurd
- Geert meldt dat er met verschillende federaties extra geld werd gevraagd voor jeugdwerking en clubs die bleven functioneren tijdens de coronacrisis. De Vlaamse regering keurde dit goed

**2. Algemeen Directeur VV**

- EVC : dossier topsportinfrastructuur werd ingediend voor 31 maart 2021 zoals afgesproken. Wachten op beslissing rond juni/juli 2021.
- Personeelsbeleid : 10 tal kandidaten voor administratieve functie op het secretariaat. Op 22 april 2021 komt er een tweede selectieronde tussen deze.
- CEV/FIVB : CEV overweegt de organisatie van een U23 competitie
- Goed bestuur : woensdag vergadering met de voorzitter. Nadien wordt dit verder besproken op de RVB. Paul vraagt wat er gebeurt als we 100 % halen, hoeveel euro zou dit meer opbrengen. De subsidie hiervoor komt uit een pot : dit betekent dat als iedereen het beter doet we uiteindelijk minder zouden kunnen krijgen.
- EMCF : doorgestuurde presentatie wordt besproken. Financieel resultaat positief.
- Overzicht partners en sponsoring : presentatie die na de vergadering werd doorgestuurd. Go4Gold sponsoring werd voorlopig uitgesteld gezien de moeilijke situatie door corona.



Jean-Paul mist topbedrijven : volgens Geert imagoprobleem, bundeling krachten met de Liga's zou hier kunnen helpen. Johan mist partners voor beach : volgens Geert heeft beach meer uitstraling nodig, meer live publiek en meer uitstraling via media. Geert denkt dat het interessant zou kunnen zijn de organisatie uit te besteden aan een derde partij. Hij wil hierover een voorstel maken.

- Managementcomité : bespreking van welk mandaat er wordt toegekend aan dit comité. Jean-Paul : samenwerking tussen commissies om samen tot een afgewerkt product te komen. Geert vindt dat de strategische items op RVB moeten komen, de operationele op het managementcomité. Frank vindt dat er een functiebeschrijving en timing moet komen. Luc stuurde iedereen een tekst door over dit item. Paul meldt dat de rol van het managementcomité al werd vastgelegd op het conclaaf waarop Frank deze tekst ook doorstuurt naar alle bestuurders. Hij vindt ook dat het managementcomité een maandelijks operationele vergadering moet houden. Johan vindt dat er moet geluisterd worden naar de commissievoorzitters. Geert vraagt om een mandaat voor operationele werking binnen het managementcomité. Jean-Paul en Geert brengen een tekst over de werking van het managementcomité gebaseerd op bovenstaande gedachtewisseling en aangeleverde teksten.
- Johan wil weten wanneer de vergadering met BLVV's zal doorgaan : voorzitter meldt dat dit pas zal kunnen als we weer fysisch kunnen vergaderen.
- Dirk vraagt naar de stand van zaken van Volleyspike in functie van het opstellen van de competitie reglementen. Geert meldt dat er is samengezeten met de jeugd en dat er input is gevraagd van de BLVV's. Tegen het einde van de maand komt er info. Johan meldt dat het competitie reglement van WVL reeds werd bezorgd aan de clubs
- Paul vraagt wanneer de nota over afschaffing lidkaarten en ballen zal verschijnen in de nieuwsbrief. Volgens Geert verschijnen in maart.

### 3. Secretaris Generaal

- Verslag RvB van 8 maart 2021 en bijzondere RvB van 22 maart : goedgekeurd
- Verslag beachcommissie 15022021 en 15032021 werden besproken.
- Reglementen en bluebooks voorgelegd door beachcommissie werden goedgekeurd.
- Geeft een overzicht van nieuw opgerichte beachclubs. Johan vindt dat de dubbele aansluiting van een beachspeler zou moeten gemeld worden aan de oorspronkelijke club. Willy bespreekt dit met Kevin.
- Volgende vergaderingen RvB tot einde van jaar zullen via Teams verlopen behalve indien anders zou worden toegelaten door het overlegcomité

### 4. Voorzitter

- Brengt verslag uit van de RVB van VB van 18 maart 2021
- Werkgroep subsidiëring BLVV's : vastleggen van directieven en projecten voor de werkgroep financiële verantwoordelijken.

De raad van bestuur overloopt de lijst van prioritaire acties die kaderen in het beleidsplan dat door de algemene vergadering werd goedgekeurd en kan akkoord gaan met de inventaris. De werkgroep "Ondersteuning BLVV's" (cf. AV van maart) zal deze acties omzetten in een kader waarop de ondersteuning van de BLVV's zal uitgewerkt worden (acties, criteria, meetpunten, budget). Voor de volledigheid kan nog meegegeven worden



dat de ondersteuning zowel kan bestaan uit het verstrekken van financiële middelen aan de BLVV's ("subsidies") als uit het ten laste nemen door Volley Vlaanderen van bepaalde acties en/of kosten.

#### 5. Financieel beheerder

- Actuele financiële situatie : positieve cashsituatie, weinig schulden. Meeste subsidies werden ontvangen.
- Openstaande facturen van clubs : herinnering sturen en melden aan de voorzitters van BLVV's
- Verenigingswerk 2020 : input werd gegeven
- Verenigingswerk 2021 : initiatief van Claude Kriescher om dit te bekijken met VV en FVWB.
- Luc informeert over het afleveren van fiscale fiches

#### 6. Willy Vleugels

- meldt dat er vanaf 1 mei 2021 een nieuwe voorzitter zal zijn van Volley Antwerpen : Koen Vaneynde. Willy zal vanaf dan de RvB VV niet meer volgen.
- Willy zal advies vragen aan Joris Verstraeten over de vertegenwoordiging van Antwerpen in de RVB en AV

#### 7. Johan Van Riet

- 26 april volgende vergadering met de beachorganisatoren. Voor de verdere organisatie zal veel afhangen van de beslissing van het overlegcomité i.v.m. corona.
- Overeenkomst met organisatoren : morgenavond met Luc en Geert
- Factuur F20201660 voor Top Beachvolleybal Academie : deze wordt door de club betwist op basis van coronasituatie. De RVB beslist dat de factuur rechtsgeldig is en verwijst ook naar een gelijkaardige beslissing van 13/7 voor de club Maaseik. Johan zal dit antwoorden gebruikmakende van een aangeleverde tekst door Luc.

**Volgende vergadering : 10 mei 2021**

Verslag,  
Willy Corbeel